
 
 

 
 

PŘIHLÁŠKA NA VOLENOU POZICI V SČSF 
 

Pozice, na kterou kandiduješ: Tajemník 

Jméno a příjmení: Jakub Tomek 

Adresa trvalého bydliště:  

Dřevčice 154 – Praha východ 

Ročník a obor studia: 2. ročník 

Datum narození: 23. 5. 2000 

 

 

Dosavadní zapojení se do fungování SČSF či zkušenosti z jiné studentské organizace: 

 

2020 / 2021 

V tomto roce jsem zastával volenou pozici ve výboru SČSF, a to pozici tajemníka. 

2019 / 2020 

Pomocná síla během Farmaceutického plesu.  

 

Tvé vize a plány na rozvinutí Spolku v nadcházejícím roce: 

 

V případě mého zvolení mám následující vize a plány: 

- Navýšení počtu členů oproti tomuto roku (prezenční akce by tomu velmi napomohly) 

- Zlepšení komunikace mezi výborem SČSF a týmem SČSF a i proto zavést pravidelné prezenční 

týmové schůze, které napomohou vzájemnému fungování výboru a týmu SČSF 

- Zlepšení komunikace mezi členy spolku a námi prostřednictvím založení messengerové 

skupiny pro všechny členy (po vzoru SSŠF) 

- Pokud to bude možné, uspořádat co nejlepší akci spadající pod tajemníka – Vánoční trhy 

- Rozšiřovat povědomí o CASu mezi studenty a udržovat prestiž tohoto projektu 

- Pravidelně komunikovat s ostatními spolky v Česku i na Slovensku ohledně CAS akcí 

- Uspořádat sjezd výborů a zavést to jako tradici 

- V letním semestru uspořádat výlet pro celý tým i výbor do vinných sklípků  

- Pokusit se celkově zlepšit jméno SČSF v řadách studentů a snažit se k nim najít cestu po 

neosobním pandemickém roce 

- Pokusit se ještě více navázat spolupráci s KTV, jelikož v akcích, které s námi pořádají vidím 

velký potenciál a myslím si, že i mezi studenty by tyto akce mohly být oblíbené 



 
 

 
 

Motivační dopis: 

 

Milí členové Spolku, 

 

mně samotnému se tomu nechce věřit, ale další VH se nám neúprosně blíží. Mám pocit, že jsem se 

sotva rozkoukal a tento rok je bleskurychle za námi. Pokud by mi v minulosti někdo řekl, že právě já 

budu ve Spolku a navíc na pozici tajemníka, myslel bych si, že si asi dělá legraci. Avšak nyní po roce ve 

funkci, výboru a celkově centru dění mohu přes všechny starosti říct, že to byl jeden z nejlepších roků 

v mém životě. Právě proto, jsem se rozhodnul kandidovat na pozici tajemníka znovu. 

 

Ze začátku jsem s vykonáváním této funkce trochu bojoval a některé věci jsem nedělal tak dobře, jak 

bych si sám přál. Ovšem během roku jsem se snažil ve všech ohledech zlepšovat a pracovat na svých 

nedostatcích. I tak si myslím, že je rozhodně co zlepšovat a uvnitř sebe cítím, že Spolku i pozici 

tajemníka mám ještě co nabídnout. A co za mnou za tento rok vlastně zůstalo? Poprvé v historii SČSF 

jsme začali zakládat online členství, které umožňuje se stát členem z pohodlí 

domova/pokoje/postele, či jiné destinace. I přes celou pandemickou situaci se nám podařilo získat 

přes 200 členů. Prvním rokem se na území ČR rozjel projekt CAS ve spolupráci s ostatními spolky 

z Česka i Slovenska a také jsem měl tu čest se zúčastnit online Veletrhu Bioanalytiky a Farmacie jako 

moderátor. Díky zkušenostem, které jsem získal si troufnu říci, že příští rok bych byl schopný 

tajemnictví posunout na jiný level a pro další generace tuto pozici udělat ještě více atraktivní.  

 

Své vize a plány jsem Vám popsal na předchozí stránce, avšak pár z nich bych chtěl vypíchnout. 

Protože jsme téměř celý rok strávili v nouzovém stavu, celá země včetně Spolku přešla do online 

světa. To s sebou přineslo poměrně značné oddálení/odcizení jednak mezi celým Spolkem a studenty 

a i např. mezi výborem a týmem. Na tom bych chtěl příští rok zapracovat, jelikož právě tajemník by 

měl být ono „lepidlo“, které všechny stmeluje dohromady. Také bych byl velmi rád, pokud se nám 

podaří udržet takto intenzivní kontakt mezi spolky navzájem, což shledávám na covidové době jako 

jedno z mála pozitiv. To, že zde nezmiňuji další vize a plány neznamená, že jim dávám menší váhu, 

pouze jsem chtěl o těchto bodech napsat pár slov navíc. 

 

Když se řekne slovo Spolek, ihned se mi vybaví kamarádi, studentský život, vzdělávání, dává to smysl, 

radost a kopa legrace. Přesně to bych chtěl, aby se vybavilo většině našich členů a studentů Fafky, tak 

mi dovolte jim to příští rok předat. Mějte se krásně a vidíme se na valný. 

 

 

 

 



 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 4. 5. 2021 

                                                                                                                                           Tomek Jakub 

 

   Datum, podpis kandidáta 

 

 
 
 

 


